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《選堂博士文庫》徵稿啟事 

 

 

《選堂博士文庫》由香港浸會大學饒宗頤國學院主辦，陳致教授擔任主編。

文庫由中西書局以繁體中文出版，致力集結優秀博士論文，以展示學界新思新知。

現面向海內外青年博士邀稿： 

 

1. 本文庫收錄傳統國學、漢學、經學等有關中國文、史、哲研究內容的優秀博

士論文，涉及中國古代的比較研究亦可。全年徵稿。 

 

2. 近期畢業之博士論文將獲優先考慮出版。 

 

3. 文庫以出版中文論文為主，字數以十萬至二十萬字為宜。請使用繁體字，並

提供與 Microsoft Word 相容之文稿電子檔，另附中英文論文名、中英文提

要（各限三百字內）以及三至五個關鍵詞。來稿請寄

jasbooks@project.hkbu.edu.hk並標明「《選堂博士文庫》投稿」。電郵中請另

附個人簡介，包括通訊地址、電話及電子郵件等聯絡資料。 

 

4. 有關論文撰稿格式，請細閱附錄中的「《選堂博士文庫》撰稿格式」（基於「《饒

宗頤國學院院刊》撰稿格式」而略作修改）。由於本文庫有嚴格而統一的格

式要求，凡未能遵照撰稿格式改定的文稿將不獲送審，逕行退稿。 

 

5. 來稿以國際慣例之匿名評審制度進行審閱，由編輯委員會根據論文內容寄送

兩位或以上專家，評審通過後出版。 

 

6. 編輯委員會依據審稿人的報告，給作者改稿建議。編輯委員會對來稿有修改

權。 

 

7. 來稿請勿一稿兩投，經出版後，未經編輯委員會書面同意，請勿在他處發表。 

 

8. 經出版後，論文作者每人贈送五冊樣書。 
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“XuanTang Library of Doctoral Dissertations”:  

Call for Manuscripts 

 

 

The XuanTang Library of Doctoral Dissertations is a forthcoming book series from 

Hong Kong Baptist University Jao Tsung-I Academy of Sinology with Professor Chen 

Zhi serving as the series editor. The Library will be published in Traditional Chinese 

by Zhong-Xi Publishing House. It aims to showcase a collection of exceptional and 

impactful Ph.D dissertations that challenge, and hopefully revise, our current 

understanding of various important academic topics. We are now calling for 

manuscripts from promising scholars around the world: 

 

1. The Library focuses exclusively on Sinology or what is called “Chinese Classical 

Studies” in a more local context. The Library accepts doctoral dissertations 

across the studies of pre-modern Chinese literature, history, philosophy, 

paleography, etc. and welcomes comparative studies that include ancient China 

as one of their research subjects. Manuscripts are reviewed year-round. 

 

2. Doctoral dissertations completed in recent years would be considered first. 

 

3. The Library in general publishes dissertations written in Chinese. The main 

content should be within the range of 100,000–200,000 characters. Please 

provide the full paper in Traditional Chinese and in MS Word compatible format 

(no hardcopies). In addition, the author should provide a bilingual set of title, 

abstract (within 300 characters/words), keywords (three to five) in both Chinese 

and English. Please send an email with the above documents to 

jasbooks@project.hkbu.edu.hk with the subject of“《選堂博士文庫》投稿.” 

The email should also include a brief personal biography, correspondence 

address, contact number, and email address. 

 

4. For the style guide, please refer to the “Style Guide for ‘XuanTang Library of 

Doctoral Dissertations’” (Chinese only), which is revised from the “Bulletin of 

the Jao Tsung-I Academy of Sinology: Style Sheet.” Since the Library comply 
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with its set of stylistic requirements and formatting convention in a rigorous 

manner, any manuscript that does not conform to these requirements will not be 

sent for review and be rejected immediately. 

 

5. All submissions will be subjected to the process of double-blind peer review. The 

Editorial Board will send the same paper to two or more experts of the field and 

only publish it upon receiving their majority approval. 

 

6. Based on the comments of the reviewers, the Editorial Board will provide the 

author a list of suggested revisions. The Editorial Board reserves all editorial 

rights to any submitted manuscripts. 

 

7. It is against professional ethics to submit the same manuscript for consideration 

to more than one publisher concurrently. Once published, any content of the 

work cannot be reproduced in any way without the Editorial Board’s written 

consent. 

 

8. The author of the dissertation will receive five complimentary author copies after 

publication. 

 


